

AMENDMENT 002

RFP # CSPS-RFP-23KH-0783

(La version française suit)

To all Bidders:

The purpose of this amendment is to give effect to the following:

Questions and Answers

Question # 4:

In our attempt to access the relevant documents for this project, we have encountered a 403 error when trying to log in to Canada Buys. We understand the importance of this project and would like to ensure that we have all the necessary information to prepare a comprehensive proposal.

Could you please guide us on the appropriate steps to overcome this access issue?

If there are alternative methods or specific procedures, we need to follow to obtain the RFP documents, we would greatly appreciate your guidance on this matter.

Answer # 4:

Unfortunately, in efforts to keep the process fair and transparent, we do not have an alternate method of bidding on the RFP.

Please contacting Canada Buys support team for log in assistance.

<https://canadabuys.canada.ca/en/support> or 1-888-247-4016.

Modification 002

CSPS-RFP-23KH-0783

À tous les soumissionnaires :

Le but de cette modification est de donner effet à ce qui suit :

Questions et réponses

Question n°4 :

Dans notre tentative d'accéder les documents pertinents pour ce projet, nous avons rencontré une erreur 403 en essayant de nous connecter à Achats Canada. Nous comprenons l'importance de ce projet et souhaitons nous assurer que nous disposons de toutes les informations nécessaires pour préparer une proposition complète.

Pourriez-vous s'il vous plaît nous guider sur les étapes appropriées pour surmonter ce problème d'accès ?

S'il existe des méthodes alternatives ou des procédures spécifiques que nous devons suivre pour obtenir les documents de la DP, nous apprécierions grandement vos conseils à ce sujet.

Réponse n°4 :

Malheureusement, dans le but de maintenir le processus équitable et transparent, nous ne disposons pas d'une autre méthode de soumission pour la demande de propositions.

Veillez contacter l'équipe de soutien de Achats Canada pour obtenir de l'aide à la connexion. <https://canadabuys.canada.ca/en/support> ou 1-888-247-4016.